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CLUBORGAAN  LHV DE SNOEK LEERDAM

Jaargang 40 nummer 2   september 2021

Bankrekening: NL63INGB0000768387

Clubgebouw LHV De Snoek
Prins Bernhardstraat 4

4141 CW Leerdam

Secretariaat: LHV De Snoek, IJsvogellaan 5, 4143 AT  Leerdam. 
Telefoon: 06-30806187. Email: Luuk.Schalk@gmail.com

Voorzitter:
Kees Kool   
Telefoon: 06-17777848 E-mail: kool011@kpnmail.nl

Penningmeester
Jan Bruins
Telefoon: 06-27092374 E-mail: H.J.Bruins@hetnet.nl

Secretaris:
Luuk Schalk
Telefoon 06-30806187 E-mail: luuk.Schalk@gmail.com

Bestuurslid:
Leon Keurntjes
Telefoon: 06-40532215 E-mail: leonkeurntjes@icloud.com

Bestuurslid:
Kees Sprado
Telefoon 06-22726344 E-mail: csprado@chello.nl

Ledenadministratie:
Ton van Kooten   
Telefoon: 0345-610837   E-mail: tonrenate@planet.nl

Ereleden: A.J. Carree, C. den Hartog
Leden van verdienste:
C. Brandsma, A. Groen, P.B. van der Linden, K. Middag en G. van Wijk
Relatieleden: mevr. W. Brandsma en mevr. T. Peels
Redactie Clubblad: Jan Bruins en Arjan Bogerd
Beheer clubgebouw: Dirk en Loes Groenenberg, telefoon: 0345-619428/06-36096697
Advertenties clubblad: Kees Kool, telefoon 06-17777848
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Wagensveld Hengelsport
Lingedijk 60a  

4152 EC Rhenoy
Tel. 0345 683809

www.wagensveldhengelsport.nl

Openingstijden:
Maandag 13.00 - 17.30 uur *
Di t/m do 10.00 - 17.30 uur
Vrijdag 10.00 - 2 .00 uur
Zaterdag  10.00 - 16.00 uur 

*Vanaf 1 Sept tot 1 Juni op maandag gesloten 

Uw hengelsport speciaalzaak in de betuwe, waar u onder

een eerlijk en deskundig advies!

Shimano, Preston, Spro, Ultimate, Daiwa, Arca-bifa, Fox, 
Sensas, Mondial, Sonubaits, Delkim, Korda, Skarp, Ringer 
baits, Marcel vd Eynde en nog vele andere...

WERELD RESTAURANT (ALL YOU CAN EAT)
CHINEES-INDISCH AFHALEN 

SUSHI AFHALEN
CATERING 

Tiendweg 67-69
4142 EH LEERDAM 

Tel: 0345 613979 
WWW.DENIEUWEPAUW.NL
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SAMENSTELLING COMMISSIES LHV DE SNOEK

Beheercommissie Clubgebouw: Bezorging clubblad
Vz. D. Groenenberg 06-36096697 J. van Kuilenburg Centrum
Lid L. Groenenberg 0345-619428 H. Klijn Oost
Lid M. Groenenberg 0345-505938 J. Quick Oost
Lid J. Woelke 06-11437981 A. Boot Noord

C. den Hartog Noord
Havencommissie K. Sjouken West
E-mail: lhvdesnoekhaven@gmail.com D. Groenenberg West
Vz. L.  Keurntjes 06-40532215 J. Woelke West
Lid U. de Boer 06-20555466 W. van Holten West
Lid R. van den Berg 06-37439977 W. Boei Ter Leede

A. Huigen Broekgraaf
Viscommissie T. van Kooten Noord
Vz. K. Sprado 06-22726344 H. Zwijnenburg Asperen- nieuw
Lid P. Landegge 06-10518504 S. van den Oever Asperen-oude kern
Lid J. Woelke 06-11437981 R. de Bruin Varsseveld

M. Zuidersma Heukelum
Jeugdcommissie T. Wintmulder Kedichem-Oosterwijk
Vz. K. Elvers 06-10198248 Y. den Besten Leerbroek
Lid N. Bogerd 06-13223617 S.P. van den Oever Schoonrewoerd
Lid R. Bink 06-14877480 J.L. Hak Vuren
Lid J. Zwijnenburg 06-22105231

Kascontrolecommissie 2021
Wedstrijdcommissie Vz. A. Bogerd
K. Kool 06-17777848 Lid K. Sjouken

Res. Lid A. van Kooten
Commissie Viswaterbeheer
Vz. K. Kool 06-17777848 Milieucommissie
Lid P. van der Linden 0345-616172 Vz. P. van der Linden
Lid J. de Bruijn 06-30405532 Lid Vacature

Technische Commissie Havenmeester
Vz. P. Landegge 06-10518504 L. Keurntjes 06-40532215
Lid J. Woelke 06-11437981
Lid D. Groenenberg 06-36096697 Botenverhuur
Lid L. Keurntjes 06-40532215 R. van den Berg 06-37439977

Archiefcommissie
Vz. J. Bruins 06-27092374
Lid K. Kool 06-17777848
Lid A. Bogerd 06-13629910

Alle gegevens zijn ook te vinden op www.lhvdesnoek.nl
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Kerkstraat  62, 4141 AX Leerdam
Telefoon (0345) 611 308  www.versluisoptiek.nl
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Van de voorzitter....

Op het moment dat ik dit schrijf, lijkt het erop dat we de corona-pandemie 
onder controle gaan krijgen. Steeds meer mensen hebben de vaccinaties 
gehad en de maatschappij gaat steeds verder open.
Toch zijn er afgelopen periode veel activiteiten komen te vervallen.
Het wedstrijdprogramma kon pas in juni weer opgepakt worden. Er zijn nog 
maar enkele vislessen op de basisscholen gegeven. De meeste scholen 

hebben dit nog even uitgesteld. Vissen met mensen uit zorginstellingen is ook nog niet 
gebeurd.
Hopelijk kan dit volgend jaar weer gewoon volgens planning plaatsvinden.

Wat het weer betreft, hebben weer een normale zomer achter de rug. Met zo nu en dan 
mooie dagen. Voor de visvangsten lijkt het een matige zomer te zijn. Net als vorige jaren 
worden er steeds minder grote brasems gevangen. Die trend lijkt door te zetten. Wel 
positief is, dat er veel kleine vis gevangen wordt. Dat is een geruststelling voor volgende 
jaren. Van de roofvissers hoor ik kommer en kwel. Hopelijk wordt dat in de herfst weer 
goed gemaakt.

We zijn met de gemeente nog steeds in overleg over een nieuw huurcontract van het 
eiland. Wanneer het lukt om een lange periode op het eiland te kunnen blijven, gaan we 
verder met de plannen van een nieuw clubgebouw. Tijdens de komende ledenvergadering 
zal daar meer over bekend gemaakt worden.

Heeft u het water in Leerdam Noord al gezien? Voor het eerst sinds jaren kan daar in de 
zomer weer gevist worden. Dankzij de graskarpers en de kroosscheppers van vorig jaar 
ligt dit water er weer prachtig bij. Zie elders in dit clubblad.

We hopen dit jaar het 90-jarig jubileum te kunnen vieren. Het is nog onzeker wat er wel en 
niet mogelijk is. Houdt u HET KONTAKT in de gaten. Daar zal aangekondigd worden wat 
er gaat gebeuren.

We zijn als vereniging weer gegroeid. We hopen binnenkort het 1600ste lid te verwelkomen. 
Echter de datum om op te zeggen komt ook weer dichterbij. Wanneer u uw lidmaatschap 
wilt beëindigen moet u dat vóór 1 oktober doen.

In dit voorwoord haal ik altijd aan dat ik trots ben op het grote aantal vrijwilligers wat we 
hebben. Op deze vrijwilligers draait de vereniging. Echter in de havencommissie is er een 
vacature vrij.  Wie wil deze commissie komen versterken?
Natuurlijk zijn nieuwe vrijwilligers nog steeds van harte welkom. Wanneer u iets voor de 
vereniging wilt betekenen, neem dan contact op met één van ons.

Tenslotte nodig ik u allen uit op de ledenvergadering op dinsdag 12 oktober.
Daar worden uw belangen behandeld en het is prettig wanneer de leden zich laten zien en 
hun wensen kenbaar maken. Houd wel HET KONTAKT van 6 oktober in de gaten. Op dit 
moment weten we nog niet of er speciale eisen aan uw bezoek gesteld moeten worden.

Tenslotte wens ik iedereen een goed en gezond visnajaar toe.

Kees Kool, voorzitter L.H.V. De Snoek
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www.tuincentrumhetwesten.nl

De Graaf
visspecialiteiten
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Mededelingen vanuit het Bestuur……

Bestuurswisseling
Zoals u wellicht heeft vernomen, zijn er tijdens de ledenvergadering van 1 juni 2021 enkele
mutaties binnen het bestuur bekend gemaakt.
Het secretariaat dat de afgelopen  jaar is waargenomen door penningmeester Jan Bruins,
is met ingang van 2 juni overgenomen door een nieuw bestuurslid en wel 
Luuk Schalk. De opeenstapeling van diverse werkzaamheden bij één persoon was en is 
niet wenselijk en daarom is het bestuur blij dat één van onze leden, in de persoon van 
Luuk, zich heeft aangemeld voor een bestuursfunctie en bereid was de taak van secretaris 
over te nemen. Jan Bruins blijft hem in de eerste maanden met raad en daad terzijde 
staan. Naast deze werkzaamheden heeft Luuk ook het web-beheer overgenomen van Jan 
Bruins. Deze werkzaamheden sluiten n.l. naadloos op elkaar aan.
Dit betekent dat de taken binnen het bestuur nu als volgt zijn verdeeld:

Kees Kool: Voorzitter en belast met algemene zaken en viswateraangelegenheden.
Jan Bruins: Penningmeester en assistent ledenadministratie.
Luuk Schalk: Secretaris en webbeheerder.
Leon Keurntjes: Havenbeheerder en lopende algemene bestuurszaken.
Cees Sprado: Algemene bestuurszaken met speciale aandacht voor de haven.

Vispassen 2022
Onze ledenadministrateur en penningmeester zijn al weer begonnen met de 
voorbereidende werkzaamheden om tijdig de nieuwe Vispassen 2022 voor u gereed te 
hebben. Daarom is het verzoek aan alle leden om voor 9 oktober na te gaan of uw 
adresgegevens nog juist zijn. Bent u in het afgelopen jaar verhuisd en heeft u dit nog niet 
doorgegeven, dan kunt u dit nu nog doen. Daarmee voorkomt u dat op uw Vispas een 
foutief adres komt te staan. U vindt het formulier hiervoor op onze website.
Het bestuur hoopt dat dit jaar weer als vanouds de Vispassen afgehaald kunnen worden 
in ons clubgebouw. De voorlopige vastgestelde afhaaldagen zijn:

Zaterdag 18 december Afhalen vispassen 1e gelegenheid
Dinsdag 28 december Afhalen vispassen 2e gelegenheid
Zaterdag 15 januari 2022 Afhalen vispassen. Laatste gelegenheid!
De gebruikelijke draaimiddag op de eerste afhaalgelegenheid zal dit jaar niet plaats 
kunnen vinden.

Begroting 2022.
De begroting 2022 is gereed. Wanneer u deze ruim voor de najaarsledenvergadering in uw 
bezit wilt hebben dan kunt u de begroting 2022 opvragen bij de penningmeester.
Zijn mailadres luidt: H.J.Bruins@hetnet.nl De begroting wordt u dan via de mail 
toegezonden.
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Toegankelijkheid haventerrein.
Het bestuur krijgt signalen dat er zich regelmatig leden ( en ook niet-leden) op de haven 
bevinden die daar geen toegang hebben. Toegang hebben alleen leden die in het bezit zijn 
van de tag om het toegangshek te openen. Deze leden betalen de kosten van de haven 
(onderhoud, huur en alle bijkomende kosten) vanuit de liggelden en hebben hier hun 
eigendommen ondergebracht.
Verder wordt de tag verstrekt aan bestuursleden, ereleden, leden van verdienste, 
ligplaatshouders, commissieleden en vrijwilligers die op de haven vanwege hun functie 
toegang moeten hebben.

Het bestuur heeft de bevoegdheid om, na overleg met de havenmeester, in uitzonderlijke 
gevallen aan leden een toegangstag te verstrekken.
Op zaterdagochtend is de haven voor alle leden toegankelijk.

Dit betekent dat leden zonder tag niet zomaar naar de haven kunnen gaan om gebruik te 
maken van de daar aanwezige faciliteiten.

Het Bestuur

VERKORT VERSLAG VAN DE VOORJAARSJAARSLEDENVERGADERING VAN 
DE LHV DE SNOEK, GEHOUDEN OP 1 JUNI 2021.
(het volledige verslag kunt u teruglezen op onze website)

Aanvang: 19.58 uur Sluiting: 21.35 uur

1. Opening en vaststellen van de agenda
Kees Kool heet allen van harte welkom. 
Deze vergadering kon doorgang vinden onder voorwaarde dat we ons strikt aan een aantal 
regels zouden houden. (1,5 meter regel, bar gesloten en direct na de vergadering de zaal 
verlaten). 
Kees Kool verzocht de leden ook op de haven de regels in acht te nemen en mensen erop 
aan te spreken als dit niet gebeurt.
Dit jaar zijn, zover bekend, ons zes leden ontvallen sinds de laatste ledenvergadering. Zij
worden staande met een moment van stilte herdacht.
De agenda wordt conform het voorstel van de secretaris vastgesteld. 

2. Mededelingen
De voorzitter heeft voor de leden een aantal mededelingen die de vereniging aangaan.

3. Vaststellen verslag van de Algemene Ledenvergadering van 13 oktober 2020
Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld onder dankzegging aan de secretaris.

4. Ingekomen stukken
Behoudens berichten van verhindering zijn er geen ingekomen stukken.
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5. Bestuursverkiezing
Aftredend als secretaris is Jan Bruins en is in deze functie niet herkiesbaar omdat
voor deze functie één van onze leden zich kandidaat heeft gesteld.
Aftredend bestuurslid is tevens Cees Sprado. Herkiesbaar voor drie jaar.
De vergadering stemt hier unaniem mee in.
Het bestuur is blij om een nieuw bestuurslid voor te stellen n.l. Luuk Schalk.
De ledenvergadering gaat akkoord om Luuk Schalk als secretaris te benoemen als
opvolger van Jan Bruins. Tevens gaat Luuk de website bijhouden.

6. Jaarverslag 2020
Het jaarverslag van de commissieactiviteiten wordt door de ledenvergadering ter 
kennisneming aangenomen en goedgekeurd.
Het financieel jaarverslag 2020 wordt door penningmeester Jan Bruins toegelicht.

7. Verslag kascommissie 2020
De kascommissie heeft een goedkeurende verklaring afgelegd. Penningmeester 
Jan Bruins wordt gedechargeerd voor het gevoerde financiële beleid over 2020.

8. Benoeming kascommissie 2021
Tot leden van de kascommissie 2021 worden benoemd:
Arjan Bogerd, voorzitter
Kerst Sjouken, lid
Ton van Kooten, reserve lid

9. Hypotheek clubgebouw
Penningmeester Jan Bruins licht de vergadering in over de wijzigingen die hebben 
plaatsgevonden met betrekking tot de op het clubgebouw rustende hypotheek.

10. Ontwikkelingen rond haven en Veerwiel
Er zal dit jaar nogmaals worden geprobeerd om iets aan de vlonders in het Veerwiel te 
doen. Door de aangescherpte milieumaatregelen wordt het een moeilijke zaak maar het 
bestuur zal nog een poging wagen. Het gaat om de vervanging van twee vlonders.
Op de haven zal met de Technische Commissie overlegd worden wat er aan achterstallig 
onderhoud is en hiervoor een plan opstellen.

11. Ontwikkelingen clubgebouw
Kees Kool geeft een uitgebreid overzicht van de gebeurtenissen over het overleg 
gedurende de periode 2019 t/m heden.
Verdere ontwikkelingen komen in de najaarsledenvergadering weer aan de orde.

12. Extra agenda punt
Bij de bezorgers nemen twee mensen afscheid die jarenlang het clubblad hebben bezorgd 
bij de leden. Het betreft Ton Groen en Wout van der Velde. Zij worden door de voorzitter 
voor hun jarenlange inzet bedankt en in het zonnetje gezet. 
Jan Bruins heeft ruim 8 jaar, naast zijn functie als penningmeester, ook de functie van 
secretaris waargenomen. Nu hij uit deze functie kan terugtreden, wordt hij door het bestuur 
bedankt voor zijn extra inspanningen en verrast met een fraaie bos bloemen. 

Verderop in dit clubblad hebben we de foto’s geplaatst van de betreffende vrijwilligers.
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13. Rondvraag
Er wordt door twee aanwezigen van de rondvraag gebruik gemaakt:

13. Sluiting
Op 21.35 uur sluit Kees Kool onder dankzegging van aller inbreng de vergadering. 

Aanpassing internet site
Op de internet site van onze vereniging is een hoofdstuk toegevoegd  advertenties leden

Op deze pagina kunnen leden een advertentie laten plaatsen die betrekking heeft op aan-
of verkoop van hun boot of buitenboordmotor. Dit kan dus zijn een mogelijke verkoop (TE 
KOOP) of interesse in de aankoop ervan (TE KOOP GEVRAAGD)
Hoe kunt u hier gebruik van maken ?
Geef een korte omschrijving van de boot en/of buitenboordmotor, eventueel aangevuld met 
foto en uw gegevens (prijs, telefoonnummer en/of e-mail adres). Zet dit alles in een 
Microsoft WORD document en mail dit naar de secretaris van De Snoek. (e- mail
adres: luuk.schalk@gmail.com)
Uw advertentie wordt vervolgens op het tabblad “advertenties leden” toegevoegd.

Beëindiging lidmaatschap: uiterste opzegdatum 1 oktober!
Wij vinden het altijd jammer als leden besluiten om hun lidmaatschap te beëindigen.
In de begeleidende brief van Sportvisserij Nederland die bij uw Vispas is bijgesloten, wordt
ook duidelijk vermeld dat opzegging moet gebeuren vóór 1 oktober.
Opzeggingen na 1 oktober worden verwerkt met ingang van het jaar daarop.
Uw lidmaatschap eindigt dan pas per 1-1-2023.
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Wedstrijdprogramma 2021
Activiteit datum stek loten vissen
Vijfheerenlandencup:11 september: Huibert 07.30 uur 08.30 tot 12.00 uur
Kadervisdag 18 september: Haven 08.30 uur 08.30 tot 13.00 uur
Jan de Jong-bokaal: 2 oktober: Steile Dijk 07.15 uur    08.00 tot 12.00 uur

Voorlopig nog onder voorbehoud i.v.m. de coronapandemie. Inschrijven tot 2 dagen voor 
de wedstrijd bij Kees Kool, mailadres: kool011@kpnmail.nl of telefonisch 06-17777848

Jeugdactiviteiten 2021
Dinsdag 21 september Eksterlaan competitie (voor álle jeugdleden tot 18 jaar)
Loting is om 18:15 uur en er wordt van 18:30 uur tot 20:00 uur gevist.

Overige activiteiten (voor álle jeugdleden tot 18 jaar + familie)
Zaterdag  30 oktober Feestavond!!  Meer info volgt t.z.t.
Er wordt nog een datum gepland voor het roofblei vissen in de Culemborgse Vliet. 

Viscursus
De cursus willen we in één dagdeel gaan geven. Deze wordt gehouden op de botenhaven 
van de Snoek aan de Zuidwal. In verband met Corona hebben wij deze datum nog niet 
vastgesteld. Meer informatie volgt.

De jeugd mag ook aan de wedstrijden van de senioren deelnemen:
Zie hiervoor het recreantenprogramma elders in dit clubblad.
Voorwaarden jeugdwedstrijden: 

Iedere deelnemer moet geheel zelfstandig kunnen vissen.
Vissen die gevangen worden door ouders moeten direct worden teruggezet en tellen
niet mee voor de uitslag.

Aanmelden/vragen per mail: jeugdcommissiedesnoek@outlook.com of telefonisch 06-
13223617.
Bovenstaande activiteiten zijn altijd onder voorbehoud.  

Visprogramma recreanten 2021.
Datum Plaats Activiteit Vertrek Vissen
Zondag  26 sept.     Haven/Linge Einde competitie 07.30 uur 08.00 – 12.00 uur
Zondag  21 nov. Haven/Linge Snertwedstrijd 08.00 uur 08.30 – 12.00 uur

De kosten zijn 2 euro per persoon en als u eventueel een huurboot nodig heeft dan zijn 
daaraan geen extra kosten verbonden. Wees dan wel op tijd want ze zijn niet te 
reserveren. De prijzenverdeling is als volgt: 1, 2 en 3 een bon van de keurslager van 10 
euro, en de plaatsen 6, 9, 12, 15, 18 enz…. een bon van 5 euro van Jan van Wagensveld.
Graag uiterlijk een  kwartier voor vertrek de kaart ophalen en afrekenen, zodat we allemaal 
op tijd kunnen vertrekken.
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0345-637353/637333

Verzekeringen voor voertuigen
- (Plezier)vaartuigenverzekeringen
- Woonhuisverzekeringen, waaronder inboedel
- Aansprakelijkheidsverzekeringen
- Rechtsbijstandsverzekering
- Zorgverzekering
- Uitvaartverzekering
- Reisverzekeringen
- Zakelijke verzekeringen

Bij het aan- of verkopen of verhuren van 
een huis komt veel kijken. Met onze ervaring 
kunnen we je van de eerste tot en met de 
laatste stap bijstaan.

Huis kopen, verzekeringen regelen of financieel advies nodig? Wij denken met je mee!

R. Baas keurslager
Europaplein 12
4142CC Leerdam
0345612274
0345616068
info@baas.keurslager.nl
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Jeugdactiviteiten 2021
Gelukkig konden de 
viswedstrijden voor de jeugd dit 
jaar wel doorgang vinden. Het 
corona virus is zover onder 
controle dat de jeugdige vissers 
weer aan de slag konden. We 
zitten inmiddels al weer op de helft 
van onze competitie en het is 
onderling erg spannend!

De eerste wedstrijd van het 
seizoen was op 11 mei en werd gevist aan de Lichte Kade. Het was erg koud en soms 
vielen er nog wat spetters, maar gevist werd er! Bram Wouters was die dag de grote 

winnaar met maar liefst 28 vissen en ruim één kilo aan vis. Jayden 
Boom werd mooi 2e en had zelfs een mooie brasem gevangen. In 
totaal deden er die dag 11 kinderen mee en werden er 96 vissen 
gevangen met een totaalgewicht van bijna 3 kilo.

Op 8 juni was het weer gelukkig een stuk beter en werd er gevist in 
de Haven. Er was genoeg animo. Maar liefst 16 jongens en meisjes 
deden deze avond mee. Helaas werd er niet 
heel veel vis gevangen. Er werden maar 16 
vissen gevangen met een totaal gewicht van 
770 gram. De winst ging deze dag naar Mila 
den Boer. Ze had 6 vissen gevangen met een 
totaal gewicht van 200 gram.

Op 29 juni werd de 
derde
competitiewedstrijd 
aan de Broekgraaf 
gevist. Er waren 
helaas die dag maar 
vijf vissers aanwezig. 
De winst ging naar

Sander van Pouderoijen. Hij ving maar liefst 25 vissen met een 
totaal gewicht van bijna een kilo! Er werd deze avond heel erg goed gevangen. Met zijn 
vijven wisten ze 74 vissen uit het water te halen!

Er waren in de zomervakantie nog twee 
afzonderlijke viswedstrijden. Het Leerdams 
Kampioenschap werd gevist op 9 juli in de 
Haven. Het was prachtig weer. De winnaar 
van het Leerdams Kampioenschap werd 
Bram Wouters. Hij wist een prachtige 
brasem te vangen! Hij nam niet alleen de 
beker voor de eerste prijs, maar ook de 
grote wisselbeker in ontvangst! Alle winnaars waren blij met hun prijzen!
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Als laatste wedstrijd tot nu toe werd er om de 
G. Pos Trofee gevist. Dit keer werd ervoor gekozen
om de wedstrijd aan de Broekgraaf in Leerdam te
houden.

Dit bleek een hele goede keuze te zijn, want er 
werd die avond een record aantal vissen gevangen. 
Het waren er zelfs 109, met een totaal gewicht van 
bijna 4 en een halve kilo! Jules de With mocht de 
eerste prijs en de grote wisselbeker in ontvangst 
nemen. Hij ving onder andere een prachtige zeelt. 
Bram Sterk haalde die avond een mooie brasem 
boven water. Het was een avond met alleen maar 
winnaars want iedereen had vis gevangen!
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Bericht voor onze jeugdvissers
Zoals een ieder weet, hebben wij een zeer leuke groep 
jonge vissers. Die fanatiek elke wedstrijd aanwezig zijn om 
tegen elkaar te strijden om de fel begeerde beker voor de 
eerste plaats. Dit onder leiding van aardige commissieleden 
die zich inzetten om het de vissers naar de zin te maken en 
te helpen waar zij kunnen. 
Wij zouden het liefst zien, dat er elke wedstrijd vis 
gevangen wordt door iedereen maar jammer genoeg
gebeurt dit niet altijd. Ook het weer zit niet altijd mee net als 
bij de wedstrijd aan de Lichte Kade. Het was best koud met
hele donkere wolken die dreigend boven de vissers hingen. 
Maar iedereen was aanwezig, en maar goed ook want er 
werd veel vis gevangen die avond. De wedstrijd in de haven 

van Leerdam was wel een beetje een teleurstelling. Een enkeling had vis gevangen maar 
het overgrote deel niet. Toch hebben wij deze avond met een beetje teleurgestelde 
gezichten goed afgesloten. Iedereen ging met een tasje visspullen of een tegoedbon naar 
huis.
Jongens en meisjes: er zijn nog veel wedstrijden te gaan, dus zet hem op want elke keer 
dat je vist, word je een stukje beter. Wij gaan er alles aan doen om begin volgend jaar 
weer een viscursus te organiseren. Wij hebben er zin in, jullie ook?
O ja, er zijn dingen veranderd in de jeugdcommissie.
Kees Elvers is nu voorzitter en gaat dit najaar de cursus viscoach doen om jullie nog 
beter te kunnen helpen. En helpt natuurlijk mee aan de waterkant.
Ron Bink is commissielid en heeft de cursus viscoach al gedaan, goed he!!!! Hij helpt
natuurlijk ook mee aan de waterkant.
Natascha Bogerd is commissielid. Zij stuurt jullie alle mailtjes over de wedstrijden en 
schrijft ook de stukjes voor de krant. Verder noteert zij alle gevangen vis.
Jelle Zwijnenburg is commissielid en heeft het heel druk op zijn school maar helpt 
natuurlijk mee aan de waterkant. Nu dit was het weer, veel plezier aan de waterkant en wij 
hopen dat jullie veel vangen.

Kees Elvers

In memoriam Jansje Steenbeek
In mei bereikte ons het bericht dat op 95 jarige leeftijd 
Jansje Steenbeek is overleden. Jansje is in 1962 lid 
geworden van De Snoek. Zij was wat haar leeftijd 
betreft, ons oudste lid. De oudere leden herinneren 
haar nog van de tijd dat ze samen met haar man Gijs 
op de ledenvergaderingen kwam. Gijs was ruim 60 jaar 
lid en is in 1993 overleden. Jansje is van 1975 tot 1980 
de coördinator van het bezorgwerk geweest. Daarnaast 
is zij van 1975 tot 1998 bezorger geweest. Eerst van 
het bondsblad en later van het clubblad.
We wensen de familie veel sterkte met dit verlies.

Het Bestuur. Archief foto van 
Jansje Steenbeek.
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Te Koop
Geslachte 

het hele jaar door

Leerbroekseweg 33 4245 KS 
Leerbroek Tel: 0345-599608

Praktijk voor podologie 

Versantvoort 
A.J.M. Versantvoort 

Aangesloten bij het Landelijk Overkoepelend Orgaan 
voor de Podologie. Ingeschreven in het register van 

Register-Podologen B onder nr. 200303220

Parmentierstraat 4 
4143 HA Leerdam 
Tel.:  (0345) 617190 
www.podologie-versantvoort.nl 
info@podologie-versantvoort.nl 
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Paul Reiche Leerdams Kampioen
Vrijdagavond 18 juni is de viswedstrijd om het Leerdams kampioenschap gevist.
Strijdtoneel was de Linge aan de Steile Dijk tussen Oosterwijk en Kedichem. Voor dit 
evenement hadden zich dit jaar 14 deelnemers gemeld. Er werd van 18.30 tot 22.00 uur 
gevist. De omstandigheden waren redelijk. Het was deze dag snikheet geweest en er 
dreigden zware buien te komen. De wind was veranderlijk.

Er was van te voren afgesproken, dat bij serieuze dreiging de wedstrijd onderbroken zou
worden om in de auto te schuilen. Om ca. half negen was het zo ver. Alle deelnemers 
konden vanuit de auto zien dat er in korte tijd enorm veel regen viel. Er was slechts één 
klap onweer. Na deze verfrissing ging de wedstrijd verder. De deelnemers met schoenen 
aan liepen tot hun enkels door het water. De Linge stroomde langzaam.
De verwachtingen waren niet hoog gespannen. Er werd immers al weken geen brasem 
gevangen. De vangst viel echter reuze mee. Van de 14 deelnemers wisten er 12 vis te 
vangen. De totale buit bedroeg ruim 29 kg. 
De vangst bestond uit brasempjes, verder voorns, blieken, grondels en baarzen.
De grootste vis werd gevangen door Paul Reiche, een brasem van 49 cm. Mede door 
deze vis werd Paul kampioen met
8.900 gram, tweede werd Bennie van 
Opijnen met 5.800 gram en derde Ton 
van Kooten met 5.000 gram.
De uitslag verder:
  4  René v/d Linden 2.050 gr.
  5  Kees Kleijn       1.750 gr.
  6  Willem Planken  1.300 gr.
  7  Wim van Vuren  1.100 gr.
  8  Henri Zwijnenburg   1.000 gr.
  9  Arie v/d Oever      850 gr.
10  Kees Kool    800 gr.
11  Leon Keurntjes       700 gr.
12  Kees Sprado      50 gr.

Het viel er met bakken uit
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Meer informatie bij de  
Hörmann partner in uw regio:

Prijswijzigingen en -fouten voorbehouden.
* Vrijblijvende adviesprijs incl. 21% btw voor de actiematen zonder opmeting, montage, demontage en afvoer. 

Geldig t/m 31-12-2021 bij alle deelnemende dealers in Nederland.Alle informatie vindt u op www.hormann.nl

Klimaatneutrale garage- en voordeuren voor een actieprijs

STERK deur en techniek
Parmentierstraat 7
4143 HA  Leerdam

T 0345 - 618 418
E info@sterktechniek.nl

Garagedeur
incl. 

aandrijving

vanaf € 949 *

Voordeur
zonder zijdeel  

incl. RC 2-veiligheidsuitrusting

vanaf € 1698 *
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Vislessen op de basisschool
Afgelopen jaren zijn er veel vislessen op de basisscholen gehouden. Vorig jaar kon dit niet 
i.v.m. corona. Dit jaar leek er weer iets meer mogelijk, maar verschillende scholen stonden
nog geen gastlessen toe.
In juni en juli zijn er op drie scholen in Leerdam vislessen georganiseerd. Dat waren de 
Wilhelminaschool, de Hobbitstee en de Julianaschool. Voor de scholen die het nog niet 
aan durfden, is er op Het Oevertje nog een visles gehouden op een zaterdagmorgen.
De kinderen kregen eerst een biologieles van circa één uur. Daarin werd besproken welke 
vissoorten er zijn, wat ze nodig hebben om goed te kunnen leven, hoe ze zich 
voortplanten, enz.
Daarna een half uurtje over hengelsport. O.a. het oefenen om vissen te onthaken. Dit 
gebeurde in de klas. Alle kinderen kregen een hakensteker en met een kunstvisje werd er 
geoefend. Deze hakensteker mochten ze houden en kunnen ze gebruiken wanneer ze zelf 
gaan vissen.
Daarna gingen de klassen naar de waterkant om zelf te vissen. Alle sessies leverden veel 
vis op. Er zijn twee locaties gebruikt: Eén keer het water langs het Reigerpad en drie keer 
het water langs de straat Broekgraaf.
Het doel is om kinderen met de hengelsport te laten kennismaken en ze enthousiast te 
krijgen, zodat ze dit als hobby kiezen. Enkelen hebben inderdaad het visvirus opgelopen 
want de visles op Het Oevertje leverde negen nieuwe leden op.
Om het praktijkgedeelte goed 
te organiseren, zijn er veel 
vrijwilligers nodig. Er wordt 
naar gestreefd om per vier
deelnemers één vrijwilliger te 
hebben. Meestal is dit gelukt. 
In twee gevallen hebben de 
scholen ook enkele vrijwilligers 
geleverd.

Soms werd er ook een grote 
vis gevangen, zoals deze 
zeelt.
Uiterst links is de leerkracht 
en onze wedstrijdvisser Wim 
van Vuren nog net te zien.
Wim assisteert de 
deelnemer om met de zeelt 
op de foto te gaan.
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Vrijwilligers gehuldigd
Tijdens de ledenvergadering van 1 ju i zijn enkele 
vrijwilligers in het zonnetje gezet.
Dit voor hun jarenlange inzet voor onze vereniging.

Allereerst werd Ton Groen naar voren geroepen. Ton 
is 47 jaar bezorger van het clubblad en andere zaken 
geweest.
Ton is inmiddels de 80 ruim gepasseerd en deze 
opgave wordt steeds zwaarder voor hem. Gelukkig 
hebben we een opvolger voor hem gevonden.

Ton met cadeaubon en bloemen.

Naast Ton Groen 
heeft ook Wout van der Velde zijn activiteiten moeten 
staken.
Evenals Ton is ook Wout jarenlang bezorger geweest.
Maar Wout is eveneens de tachtig gepasseerd en 
loopt tegen lichamelijke beperkingen aan.
Voor Wout is tevens een opvolger gevonden.

Wout met cadeaubon en bloemen.

Tenslotte was Jan Bruins aan de beurt.
Jan is jarenlang, naast zijn functie als 
penningmeester, plaatsvervangend 
secretaris geweest. Tevens was hij de
eerste beheerder van onze website.
Nu er een nieuwe secretaris is 
benoemd, heeft Jan beide functies
neergelegd en overgedragen aan Luuk 
Schalk.

Voorzitter Kees Kool mocht de drie 
heren in de bloemetjes zetten.

Jan met cadeaubon en bloemen.
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Vrijwilligers haven gezocht!
Binnen de havencommissie is er dringend behoefte aan versterking. Ton van Holten heeft 
zijn werkzaamheden moeten beëindigen. Wim van Holten is i.v.m. persoonlijke 
omstandigheden ook gestopt met de werkzaamheden op de haven. Gras blijft echter 
groeien en ook het andere onderhoud vraagt voortdurend aandacht.
Daarom: als u wat tijd wilt steken in het onderhoud van ons Eiland meldt u dan aan bij 
onze havenmeester of één van onze bestuursleden.  

Silvia van den Oever wint viswedstrijd van de dames
Zaterdag 5 juni is de jaarlijkse 
viswedstrijd voor de damesleden 
gevist. Het strijdtoneel was de 
Lingehaven ter hoogte van de 
houtloods. De omstandigheden 
waren nu uitstekend. Er stond weinig 
wind, het was zwaar bewolkt en er 
heerste een aangename
temperatuur. Er werd gevist van 
08.00 tot 11.00 uur.
De belangstelling viel wat tegen. 
Slechts vier dames gingen de strijd 
aan.
De vangst was slecht. Totaal werden
slechts acht vissen gevangen. 
Hieronder wat kleine brasems en
verder enkele voorns en één 
grondel.
De grootste vis is gevangen door
Anita den Hartog, namelijk een 
brasem van 40 cm.
Ze ving deze vis om kwart voor elf 
en het was de enige vis die ze 
gevangen heeft.

Winnaar is Silvia van den Oever 
geworden. Silvia ving vier vissen, 
goed voor 1.700 gram.

Tweede werd Anita den Hartog met één vis van 600 gram, derde Cindy Hittepeuw met
twee vissen en 400 gram en vierde werd Ria de Bruin met één grondel.

Voor volgend jaar wordt overwogen om deze wedstrijd niet meer op zaterdagmorgen maar
op een doordeweekse avond te vissen. Misschien is er dan meer belangstelling. 

Silvia met een brasem gevangen bij een andere wedstrijd.
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René van der Linden wint Ed Belder trofee.
Zaterdag 7 augustus is de jaarlijkse viswedstrijd om de Ed Belder trofee gehouden. Dit is 
de vierde keer dat er om deze trofee werd gevist. Deze wedstrijd vond plaats in de Linge 
langs de Steile dijk bij Kedichem.
De omstandigheden waren redelijk. Er stond een matige westen wind en de zon scheen zo 
nu en dan en zorgde voor een aangename temperatuur. Wel viel er om 9 uur een buitje. 
Aan het einde van de wedstrijd trok er nog een onweersbui langs, maar het bleef droog. Er 
werd gevist van acht tot twaalf uur.

De verwachtingen waren niet hoog 
gespannen. De laatste tijd laat de 
brasem het vaak afweten. Uiteindelijk 
kwam deze verwachting niet helemaal 
uit. Er werden wel een paar grote 
brasems gevangen. Van de achttien 
deelnemers hebben er zeventien de 
vis laten wegen en totaal is er bijna 29 
kg vis gevangen. 

De vangst bestond uit vooral kleine brasems, 
verder voorns, baarzen, blieken en grondels. 
Grootste vis is gevangen door Silvia v.d. Oever. 
Namelijk een brasem van 53 cm. 

Winnaar is René van der Linden geworden. 
René ving 6.400 gram. 
Tweede is Silvia v.d. Oever met 4.000 gram 
geworden en derde Leon Keurntjes met 3.200 gram.

Uitslag overige deelnemers:
  4   Kees Kool 3.000 gr.  11   Colin Kooyman    750 gr.
  5   Ton van Kooten 2.400 gr.    12   Jouri van Marle      650 gr.
  6   Paul Reiche 2.150 gr. 13   Willem ’t Lam    320 gr.
  7   Arie v/d Oever 1.900 gr. 14   Mark van Wijk    230 gr.
  8   Kees Kleijn 1.300 gr. 15   Mient Zuidersma     120 gr.
  9   Henri Zwijnenburg 1.150 gr. 16   Jasper de Kogel    100 gr.
10   Willem Foppen 1.000 gr. 17   Luuk Schalk      60 gr.

Silvia, René en Leon

De beker wer  uitgereikt door
Milou, kleindochter van Eddy. 
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VAN ES 

Textielbedrukkingen 

Sportprijzen 

Belettering 

Van Es 
Hoogstraat 54 
4141 BD Leerdam 

T. 0345-619892
E. info@van-es-leerdam.nl
I. www.van-es-leerdam.nl
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Bestuursvisdag 2021
Het was al weer ruim 10 jaar geleden dat er voor de 
laatste keer een Bestuursvisdag was gehouden. In die 
tijd was het gebruikelijk dat een aantal keren per jaar 
vanaf het Eiland door bestuursleden en 
commissieleden werd gevist. Het werd gezien als een 
informeel contact met bestuursleden en 
commissieleden.
De opkomst was meestal niet zo groot en bestond vaak 
uit dezelfde personen.
In de afgelopen jaren zijn de deelnemers zoals Henk 
van Dijk, Chris van Lint en Eddy Belder overleden of 
waren lichamelijk niet meer in staat om deel te nemen.
Recentelijk overleden ook de laatste deelnemers ( Rob 
van Meurs en Jaap Kolijn).

Tijdens de laatste bestuursvergadering opperde Kees 
Kool het idee om met het bestuur op steur te gaan vissen in het sportcentrum 
Toms Creek in Lelystad. 

We hadden een nieuwe secretaris gevonden en het leek iedereen goed om op deze wijze 
wat meer van elkaar te weten te komen ter optimalisering van de onderlinge 
verstandhouding. 
Na de agenda’s te hebben geraadpleegd, werd het besluit genomen om dit op woensdag 
11 augustus te gaan doen.
En alsof het uitgezocht was: juist die dag begon eindelijk de zomer. 
Het weer was fantastisch en gewapend met een goed humeur, petten en zonnebrandolie 
gingen we rond 11.30 uur met twee auto’s op weg naar Lelystad.
Het is een fantastische dag geworden. 
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Hengels, voer en aas was allemaal geregeld en na de incheck gingen we van start: Kees 
Kool, Luuk Schalk, Jan Bruins, Leon Keurntjes en Cees Sprado. 
In het begin was de vangst ronduit gezegd helemaal niets. Maar na verloop van tijd kregen 
we beet en zo rond 13.00 uur werd door Cees Sprado de eerste steur gevangen. 
Jan Bruins zorgde zoals verwacht voor de catering, zodat de rest kon blijven vissen. 

Allengs kregen ook de anderen de nodige aanbeten en al
snel werd er meer gevangen zoals jullie kunnen zien op
een aantal foto’s. 
De maten zaten tussen de 
90 cm en de 120 cm. In
totaal werden er zeven 
vissen binnengehaald. 
Het was soms best even 
zwoegen om ze binnen te 
krijgen. Jan had nog nooit 
dergelijke vissen gevangen 
en zijn hoofd werd hoe 
langer hoe roder bij het
binnenhalen.
Rond vijf uur eindigde deze 
sessie en gingen we 
huiswaarts. 
Om 19.00 uur was er een 
heerlijke maaltijd bij onze Chinees aan de Hoogstraat.

Al met al kunnen we op een zeer geslaagde visdag terugkijken en heeft dit zeker 
bijgedragen aan de werksfeer binnen het bestuur.
Het plan is om ieder jaar zoiets te gaan doen dus misschien reden voor u om u aan te 
melden voor een bestuursfunctie…….. 

EEN SCHONE WATERKANT MET VANG5

We ergeren ons allemaal aan zwerfafval in en rond het water. Daarom is door Sportvisserij 
Nederland in samenwerking met “Nederland Schoon” onder de naam Vang5 een 
grootschalige opruimactie gestart. 
Met Vang5 roepen we alle sportvissers op tijdens of na het vissen ten minste 5 stuks afval 
(of 5 minuten) op te ruimen op en rond zijn of haar visstek. Als elke visser dat regelmatig 
doet, heeft dat een enorme impact op het zwerfafvalprobleem!
Als hengelsportvereniging kun je een grote bijdrage leveren aan Vang5 door wedstrijden of 
events af te sluiten met Vang5 en enthousiaste leden op te roepen individueel aan Vang5 
mee te doen.

Wil je meer informatie? Kijk op de website of neem telefonisch contact op met Ronald 
Cieraad via telefoonnummer 026-3212045. Of per mail r.cieraad@hfmiddennederland.nl

Voor meer informatie kijk op de website: http://www.vang5.nl

Pag. 28



-

- - - 

www.

Pag. 29



Toegang Munnikenwiel
De Snoek huurt meer dan 80 jaar het visrecht op de Munnikenwiel. 
Deze wiel is gelegen aan de zuidkant van de Linge, langs de Lingedijk tussen Asperen en 
Gellicum, ter hoogte van de Nieuwe Steeg.
Dit water is ook in de gezamenlijke lijst van Nederlandse viswateren opgenomen.
Omdat de wiel in een bocht van de Linge ligt, heeft De Snoek een ballenlijn neergelegd. 
Deze ligt er al tientallen jaren en is in 2014 vernieuwd. Dit om te voorkomen dat 
scheepvaart vanaf Asperen rechtdoor de wiel in vaart.
Echter nu worden we geconfronteerd met verbodsborden.

De Munnikenwiel vanaf de Linge. 
Ook vanaf de Lingedijk is het water te bereiken. Dit is alleen toegestaan van 1 januari t/m 
eind februari en 1 september tot eind december. Hier zijn twee visstekken aanwezig.

Nu zijn er hekken aangebracht 
en een schrijven opgehangen 
dat dit verboden gebied 
geworden is.

De wiel vanaf de zuidoever 
langs de Lingedijk.

overleg met Staatsbosbeheer (SSB). Er liggen op de wiel n.l. 
nestkastjes voor zwarte sterns. We hopen hiervoor een oplossing voor de sportvisserij te 
vinden. Het afsluiten van de stekken vanaf de kant is overigens ook niet bekend bij 
Staatsbosbeheer. Hopelijk leest u in het volgende clubblad de afloop van dit gebeuren.

Rechts van de 
ingang is
dit bord geplaatst

Links is dit bord 
aan onze paal 
bevestigd
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Activiteiten rond het viswaterbeheer

Het water langs de Ooievaarslaan:
In 2017 zijn in het water langs de Ooievaarslaan graskarpers uitgezet. Deze zijn nu voor 
het vierde jaar aan het werk om de overvloedige plantengroei tegen te gaan.
Ze doen het uitstekend. Vorig jaar heeft de viswaterbeheercommissie, samen met 
vrijwilligers, het kroos verwijderd. Dit jaar kwam er wel wat kroos terug maar de 
graskarpers hebben ook dit voor ons verwijderd.
Het gevolg is dat er een prachtig viswater is ontstaan. Ook de vissen doen het hier 
uitstekend. Behalve de graskarpers leven er veel voorns en zeelten.
Dit zijn de belangrijkste vissoorten, maar er zijn ook brasems, blieken, baarzen en snoeken 
aanwezig.

Hopelijk blijft dit prachtige water voor bewoners en voor de hengelsport bewaard.
Er zijn veel rietkragen, pompenblad en overhangende planten aanwezig, waar vissen 
kunnen schuilen tegen visetende vogels. Er zijn ook voldoende visstekken aanwezig.
De graskarpers besparen de gemeente veel onderhoud. Het lijkt er op dat er een goed 
ecologisch evenwicht is ontstaan.
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Het water langs de Eksterlaan:
Hier zijn ook pogingen ondernomen om de overvloedige waterplantengroei tegen te gaan.
In december 2017 zijn er brasems uitgezet. Deze moesten zorgen voor meer troebel 
water. Theorie was dat de planten dan moeilijker op gang komen. Helaas klopte dit in de 
praktijk niet. Het groeide weer geheel dicht.
Er zijn daarom nieuwe plannen gemaakt. In januari 2019 zijn er graskarpers uitgezet. Dit 
hebben we aan de voorzichtige kant gedaan. Achteraf te voorzichtig. Daarom is in
november 2020 nog een aantal graskarpers uitgezet. Nu is de karperstand voldoende. Dit
jaar hebben ze uitstekend werk geleverd. De woekerende planten zijn nu beheersbaar. Het
vorig jaar verwijderde kroos is hier geheel weggebleven. Ook hier is er weer een 
schitterend stukje viswater beschikbaar gekomen.
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BouwTwee VOF
Onderweg 9
4247 EJ Kedichem 

F  0183-843468
E  info@bouw2.nl
I   www.bouw2.nl
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Uit het archief…….
Vroeger kwam het  bijna nooit voor dat er een snoek van een meter werd gevangen. 
Wanneer dat wel zo was haalde je vaak de kranten.
Hieronder een artikel uit het clubblad van september 1982.

De droom van een snoekvisser kwam uit
Zaterdag 25 september was het de grote dag voor onze clubgenoot Hans van Klei. Hans 
is een echte snoekvisser. In het snoekseizoen trekt hij er elke zaterdag op uit. Weer of 
geen weer, niets houdt hem tegen. Alleen wanneer het ijs zo dik is, dat de schaatsen 
onder gebonden kunnen worden, blijft de hengel in de schuur staan.

Zijn zoon Johan, één van de 
bekende pupillen van onze 
vereniging, vangt de 
snoekvisjes en dat is met zijn 
wedstrijdervaring een kleine 
moeite voor hem.
Zo trokken ze er zaterdag 25 
september samen weer op uit. 
Het was eigenlijk helemaal 
geen weer om te gaan 
snoeken. Prachtig 
nazomerweer en er stond 
geen zuchtje wind. De Linge 
was zo glad als een spiegel. 
Ze voeren met de roeiboot 
richting Heukelum en ter 
hoogte van Heukelum liet 
Hans zijn snoekvisje zakken.

Hij nam een heel klein voorntje, omdat hij eerder snoekbaars dan snoek verwachtte. Na 
een tijdje kreeg hij beet. In het begin leek het wel een snoekbaars. 
De dobber liep heel rustig weg, maar toen Hans even later sloeg, kreeg hij de schrik van 
zijn leven. Even leek het of hij vast zat, maar toen begon er iets met een enorme kracht te 
trekken. Wat hij ook probeerde, de vis bleef diep onder water heen en weer zwemmen. 
Zou de droom, die iedere snoekvisser heeft dan nu uitkomen?

Hans heeft al veel grote snoeken gevangen. Verschillende keren van rond de 90 
centimeter, maar de magische grens van één meter is hem nog nooit gelukt.
Vorig jaar heeft hij er één aan gehad, maar die verspeelde hij helaas.
Maar nu deze vis diep bleef zwemmen, ging zijn hart steeds sneller slaan. Zal het nu dan 
toch zo’n hele grote zijn? Na vijf minuten kwam een einde aan die verschrikkelijke 
onzekerheid, want nu kwam de vis omhoog tot net onder het wateroppervlak. Het bleek 
een enorme snoek te zijn. Net onder de oppervlakte bleef de snoek heen en weer 
zwemmen en nam dan een duik naar beneden. Na een kwartier was de snoek dichtbij de 
boot en zwom weer net onder de oppervlakte heen en weer.
Johan, die zelf nog niet mag snoeken, zal hem moeten scheppen. Net nadat de snoek zou 
draaien, moest hij het schepnet voor hem houden. Dat deed hij zo vakkundig dat het bij de 
eerste poging al lukte. 

Hans met de snoek, waar hij van droomde
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De snoek zwom na de draai regelrecht in het schepnet. Na hem in de boot getild te 
hebben, bleek het een enorm monster te zijn. Ze werden er bang van. Nadat ze van de 
schrik bekomen waren, zijn ze direct naar de kant gevaren om de snoek te meten en te 
wegen. Hij bleek niet minder dan 1 meter en 6 centimeter lang te zijn en woog ruim 18 
pond. De droom van Hans is uitgekomen.
Iedere keer als hij er nu nog aan terug denkt, ziet hij het weer voor hem en geniet hij nog 
steeds na.

Dit verslag herinner ik mij nog heel goed. In die tijd zat ik in de redactie van het clubblad. Ik 
heb zelf het interview afgenomen en het enthousiasme geproefd.  
Onze vereniging is opgericht om op snoek te kunnen vissen. Vroeger werd een beperkt 
aantal snoekvergunningen uitgegeven. In de jaren vijftig vreesde men dat de snoeken op 
zouden raken. Deze vis werd namelijk altijd meegenomen voor de consumptie. Op een 
gegeven moment heeft het bestuur besloten dat er slechts drie dagen per week op snoek 
gevist mocht worden. Tijdens de ledenvergaderingen waren er hevige discussies over de 
minimum maat. Moest deze nu wel of niet van 40 naar 50 cm worden gebracht. Uiteindelijk 
is de maat naar 50 cm verhoogd.
Ook is er in die tijd gestart met het uitzetten van pootvis (snoekjes van enkele maanden 
oud en tussen 5 en 10 cm groot). Er werden ieder jaar tussen de 10.000 en 20.000 
snoekjes uitgezet. In de zestiger jaren werd er melding gemaakt dat het beter met de 
snoekstand ging. In een jaarverslag stond vermeld dat er grote snoeken werden gevangen 
wel van 6 tot 8 pond. Dat zijn snoeken van tussen de 70 en 80 cm.
In de zeventiger jaren werd het motto: Bewaar je vis voor later. M.a.w. zet je gevangen 
vissen terug. Zo langzamerhand werden we sportvissers en werd dit de regel.
Het uitzetten van pootsnoek is doorgegaan tot halverwege de jaren tachtig.
De snoekstand was toen zodanig dat de soort zichzelf in stand hield. 
Tegenwoordig worden vrijwel alle snoeken teruggezet en is een snoek van een meter de 
gewoonste zaak van de wereld. Vrijwel iedere snoekvisser heeft zijn record boven de 
meter staan.   

Kees Kool

Mijn Sportvisserij Nederland

Regelmatig ontvangen wij van onze leden bericht dat zij hun Vispas hebben verloren en 
een nieuwe willen aanvragen. In Mijn Sportvisserij Nederland kunt u dit zelf regelen.
U hoeft dan alleen een gebruikersaccount aan te maken. Hoe u dit kunt doen, staat 
uitgebreid op onze website. Hierop vindt u een tabblad “Mijn Sportvisserij”. 
Wanneer u met uw muis op dit tabblad gaat staan, krijgt u de mogelijkheid om naar de 
diapresentatie te gaan. Klik daar op en vervolgens kunt u een diapresentatie downloaden
waarin u stap voor stap wordt uitgelegd wat u moet doen om uw account te activeren. 
Naast het aanvragen van een duplicaat Vispas kunt u dan ook een aantal andere zaken 
zelf regelen.
Wanneer u problemen ondervindt, kunt u altijd via de mail contact opnemen met Jan 
Bruins. Het mailadres is H.J.Bruins@hetnet.nl
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1931-2021:   90 jaar De Snoek
Dit jaar is De Snoek jarig. Onze vereniging bestaat 90 jaar. Onderstaand wordt globaal 
beschreven wat er zoal in de loop der jaren gepasseerd is.
Op 25 oktober 1931 kwam een aantal mensen van de Glasfabriek bij elkaar en richten de 
visvereniging op. Zij wilden met elkaar gaan vissen. De vereniging groeide snel. Binnen 
enkele jaren telde zij al 150 leden.

De contributie bedroeg 10 
cent per week en werd ook 
elke week bij de leden 
geïnd.
Het grootste gedeelte van 
de contributie werd besteed 
aan pacht van viswater.
In 1932 heeft De Snoek zich 
aangesloten bij de 
Landelijke Algemene 
Hengelaarsbond.
In 1937 werd met de 
gemeente Leerdam een 
huurovereenkomst gesloten 
waarin het gebruik van een 
gedeelte van de Zuidwal 

werd geregeld. Hier werden aanlegplaatsen voor visboten gerealiseerd. In het begin zo’n 
50 stuks. Dit was het begin van onze haven.
In de oorlog zijn er veel boten onteigend en verdwenen. Geld voor een nieuwe visboot was 
er niet. In 1950 werd er een botenfonds opgericht, men betaalde 1 gulden per week. Een
mahoniehouten boot kost e f 200,- en een vurenhouten boot kost e f 140,-.

Bij het 25 jarig bestaan in 1956 werd het 250ste lid verwelkomd. In 1958 is er een 
clubgebouw aan de zuidwal gebouwd. De kosten bedroegen 2100 gulden.
De vereniging groeide gestaag door en eind jaren 60 werd het 500ste lid ingeschreven.
In 1969 werd het aantal ligplaatsen uitgebreid van 55 naar 90 stuks.
Vooral begin jaren ‘70 groeide de vereniging enorm. Dat resulteerde in 1974 met de
aanmelding van het 750ste lid. Tot die tijd werd alles door het bestuur geregeld. Maar 
omdat dit te omvangrijk werd, zijn er allerlei commissies in het leven geroepen. Wel was 
het toen zo dat er altijd een commissielid in het bestuur moest zitten. (Dit zouden we 
tegenwoordig ook graag willen).

In 1980 is er aan de Prins Bernhardstraat een 
kleuterschooltje gekocht. Dit schooltje is 
omgebouwd naar een clubgebouw. Totaal 
kostte dit 38.000 gulden. Om dit te kunnen 
betalen, zijn er obligaties aan leden verkocht. 
Deze kosten 25 gulden en elk jaar werd er 
tijdens de ledenvergadering een aantal 
uitgeloot en uitbetaald. Echter de meeste leden 
schonken dit dan weer aan de vereniging.
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Begin jaren ‘80 had de gemeente 
plannen met de Zuidwal. Ze wilde 
deze opknappen en voor wandelaars 
geschikt maken. 
De Snoek zat daar echter in de weg. 
Ons toenmalige erelid,
Jan de Jong, had zo zijn connecties 
en wist daardoor dat het mogelijk 
was om een gedeelte van het eiland 
van een particulier te kopen. Deze 
persoon wilde dit stukje n.l. niet aan 
de gemeente verkopen.
Dit gedeelte heeft De Snoek 
uiteindelijk kunnen kopen. 

Het overige deel, wat in eigendom bij de gemeente was, kon toen gehuurd worden. Op die 
manier kon de gemeente de Zuidwal opknappen.
Het eiland is ontgonnen en 
leefbaar gemaakt. Er zijn 
botensteigers aangelegd.
Hier hebben veel leden vele uren 
arbeid ingestoken om dit te 
realiseren.
Ik noem met name Cor den 
Hartog, Cor ‘t Lam en Gijs van 
Wijk. Zij waren de animators om 
samen met veel leden het eiland 
om te toveren tot wat het nu is.

In 1985 heeft de toenmalige 
havencommissie een zestal 
vissteigers aan de Veerwiel aangelegd. Deze zijn in 2015 met kappen van de bomen 
gesneuveld. Bureaucratie maakt het onmogelijk om er nieuwe te realiseren. 

Het clubgebouw aan de Prins 
Bernhardstraat werd erg slecht. In 1987 
zijn er daarom plannen gemaakt om een 
nieuw clubgebouw neer te zetten. Een 
jaar later is er een nieuwbouwfonds in het 
leven geroepen. 
Met allerlei acties is er 30.000 gulden 
bijeen gebracht. In 1990 is het 
clubgebouw gebouwd en in maart 1991 
in gebruik genomen. Hier heeft een 
groot aantal vrijwilligers aan 
meegewerkt. Er was grote behoefte aan 
zo’n gebouw in de wijk. 

Het werd door een groot aantal verenigingen gebruikt, zoals de wijkvereniging Het Wieltje, 
schaak- en dam vereniging, een bridgevereniging en een kerkgenootschap.
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Helaas is hier tegenwoordig veel minder belangstelling voor. Op dit moment is er alleen 
nog de vakbond die er spreekuur houdt en de dansvereniging.
Ook werden er viswedstrijden vanuit het clubgebouw georganiseerd. Veertig tot vijftig
deelnemers na afloop van een wedstrijd kwamen terug in het gebouw. 
Dit is tegenwoordig ondenkbaar. Vandaar de wens om nu een nieuw kleiner clubgebouw 
op Het Oevertje te realiseren. Hier zijn we nog volop over in overleg.

In de jaren ‘90 raakten we een aantal visparcoursen kwijt. O.a. de Koornwaard en de 
weilanden op de Beerendrecht. Daarom werd er naar een alternatief gezocht.
In 1996 zijn er drie trappen aan de Steile dijk gerealiseerd. Hier ging jaren van
voorbereiding aan vooraf. 
Er waren maar liefst acht instanties die overgehaald moesten worden. Dit jaar heeft de 
Federatie nog twee extra trappen aangelegd.

Begin deze eeuw constateerden we dat de steigers 
slecht werden. Met de gemeente is toen overeen 
gekomen om drijvende kunststof steigers aan te 
leggen. Dit is in 2006 gerealiseerd. Er waren toen 
145 ligplaatsen. Er kwamen wel steeds minder kleine 
boten en meer bredere kunststof boten. Hierdoor 
ontstond leegstand van kleine ligplaatsen en een 
wachtlijst voor bredere boten. In 2017 is een 
herindeling doorgevoerd. Hierdoor zijn er 127 
ligplaatsen overgebleven. Op dat moment kon de 
wachtlijst leeg gemaakt worden.
Maar door de groei van de laatste jaren is er weer 
een flinke wachtlijst ontstaan. Leden die nu 
inschrijven, moeten zeker 3 tot 4 jaar geduld hebben.

In 1994 hebben we het 1000ste lid verwelkomd en in 
1998 telden we 1250 leden. Daarna nam de groei af en 
zijn we jarenlang rond de 1300 leden blijven steken. In
2020 hebben de het 1400e en 1500ste lid kunnen
inschrijven. Mede door de coronacrisis is de 
belangstelling voor de hengelsport enorm toegenomen.
Het is nu de uitdaging om dit ledental vast te houden.

Het doel van de vereniging is door de jaren heen 
veranderd. Zo’n 40 jaar geleden was wedstrijdvissen de 
belangrijkste bezigheid. Tegenwoordig is dit bijzaak 
geworden. Nu ligt het accent meer op voorlichting. De 
vislessen op de basisscholen zijn niet meer weg te 

Kees Kool met het 1500e lid, denken. Vorig jaar zijn er initiatieven genomen om te
Jeffry Jacobs gaan vissen met mensen uit zorginstellingen. Echter

door de coronaperikelen is dat nog niet in praktijk gebracht. Verder wordt samen met de 
gemeente getracht het viswater in Leerdam te verbeteren. 

Kortom, we zijn een levend  vereniging die zich aan de behoefte van deze tijd 
aanpast.
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Al bijna 200 jaar uw leverancier 
van kwaliteitsdranken

Sanitair
Airconditioning
Dakbedekking

Ventilatie
Koper/zinkwerken
(Vloer)verwarming
Zonnepanelen

Loodgieters &  
Installatiebedrijf

Pag. 40



Vakantiewedstrijden 2021
De jaarlijks terugkerende vakantiewedstrijden van LHV de Snoek zijn inmiddels weer 
gevist. Er waren drie wedstrijden gepland en daarvan is een eindklassement gemaakt. Er 
is gevist op de Linge vanuit bootjes en vanaf de kant van het “Oevertje”. 

De eerste wedstrijd is gevist op dinsdagavond, het weer was perfect en de vangst was ook 
prima. Er werd door de 24 deelnemers 81 kg kilogram gevangen. 

De tweede wedstrijd werd op donderdagavond gevist op hetzelfde parcours als de 
voorgaande wedstrijd. Het weer was goed, helaas viel de vangst een beetje tegen, de 24 
deelnemers wisten nu ruim 50 kilogram in het net te krijgen. 

De laatste wedstrijd was op zaterdagmorgen, de vangst was weer minder dan de 
voorgaande wedstrijd, er werd door 24 deelnemers 48 kilogram gevangen.

Voor elke deelnemer was er een tegoedbon van Keurslager Rien Baas.
Ton Groen heeft ook nog de poedelprijs ontvangen.

1e Paul Reiche     24.800 gr.

2e Wim van Tol 15.800 gr.

3e Ursus de Boer 13.800 gr.

(Niet aanwezig bij uitreiking).

4e Kees Sprado 13.700 gr. 15e Silvia v/d Oever 5.100 gr.
5e Kees Kool   11.400 gr. 16e Kees Elvers 3.900 gr.
5e Arie v/d Oever 11.400 gr. 17e Bram Wouters 3.550 gr.
7e Jan Groen 11.200 gr. 18e Rene Boot 3.500 gr.
8e Wim van Vuren 10.000 gr. 19e Duurt Strijker 3.000 gr.
9e Cor den Hartog 9.600 gr. 20e S. van Pouderooijen 1.950 gr.
10e Piet Landegge 7.900 gr. 21e Rene v/d Berg 1.500 gr.
11e Willem Boei 7.400 gr. 22e Martijn Wouters 1.450 gr.
12e Joop Woelke 6.800 gr. 23e Ria de Bruin 1.250 gr.
13e Anita den Hartog 6.200 gr. 24e Ton Groen 0.250 gr.
14e Leon Keurntjes 5.150 gr.

In totaal is er 181 kg. gevangen.
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Tarieven 2021 (Peildatum: 1-1-2021)

Contributie (exclusief Vispas)

Seniorleden 18 t/m 64 jaar € 20,00 per jaar
Senior-plus leden (65 jaar en ouder) €  15,00 per jaar
Kabouters (0 t/m 6 jaar) en Jeugdleden (7 t/m 17 jaar) €  5,00 per jaar

Havenfaciliteiten

Ligplaats (maximaal 1.85 x 5.25) € 160,00 per jaar
Toeslag grote ligplaats € 115,00 per jaar
Plaats in BB-motorberging €   35,00 per jaar
Winterstalling (incl. gebruik takel en hogedrukspuit) €   60,00 per seizoen
Abonnement leegpompen visboot €   45,00 per jaar
Eénmalig leegpompen €   20,00 per keer
Lichten gezonken visboot €   75,00 per keer
Boot in/uit water takelen €   25,00
Huur visboot voor leden €   5,00 per dag
Huur visboot voor niet-leden €   15,00 per dag

Diversen

Vispas/Federatievergunning (vanaf 14 jaar) €    23,75 per jaar
Extra Vispas (sub-leden) €   3,50 per jaar
Jeugdvispas (geldig t/m 13 jaar) €   7,00 per jaar 
Dagvergunning €   5,00 per stuk
Weekvergunning €    15,00 per stuk
Abonnement Visblad €   8,00 per jaar
Incassokosten €   5,00
Kosten toezending visdocumenten €   4,00
Eenmalig inschrijfgeld nieuwe leden €   2,50

Bij het Toeristisch Informatie Punt van Leerdamglasstad.nl (Kerkstraat 55) kunt u de 
Vispas aanvragen en daarmee tevens lid worden van de Leerdamse Hengelaarsvereniging 
De Snoek. 

Tevens kunt u daar een dag- of weekvergunning aanschaffen, zodat u daarmee in het 
water van LHV De Snoek kunt vissen.

Uitsluitend pinbetalingen! 
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Ambachtelijk 
lekker brood

Kerkstraat 1, Leerdam 0345-612 327
Europaplein 14-15, Leerdam 0345-610 114
Dr. H. de Vriesplein 15, Arkel 0345-561 042
Voorstraat 41, Asperen 0345-616 377
Raadhuisplein 1c, Meerkerk   0345-701 093

Bakker De Jager

Verkooplocaties

www.bakkerijdejager.nl

VERRUKKELIJK UIT

VIJFHEERENLANDEN
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